
ZÁPIS z 95. zasedání Akademického senátu  
Fakulty financí a účetnictví Vysoké školy ekonomické v Praze 

 ze dne 15. října 2021. 
 

Přítomni: doc. Ing. Naděžda Blahová, Ph.D., Ing. Václav Černý, Ph.D., prof. Ing. Eva 

Ducháčková, CSc., Ing. Savina Finardi, Ph.D., Bc. Tereza Jiříková, Bc. Daniel Kolek, Ing. Oto 

Křivanec, Bc. Jan Lauterkranz, Ing. Vojtěch Menzl, MSc, prof. PhDr. Libor Pavera, CSc., Ing. 

Markéta Pláničková, Ph.D., doc. Ing. Libuše Šoljaková, Ph.D., prof. RNDr. Jiří Witzany, Ph.D. 

Omluveni: Ing. Jan Molín, Ph.D., doc. Ing. Lucie Sedmihradská, Ph.D. 

Hosté: prof. Ing. Petr Musílek, Ph.D. (prorektor pro vědu a výzkum), doc. Ing. Ladislav Mejzlík, 
Ph.D. (děkan), doc. Ing. Dana Dvořáková, Ph.D. (proděkanka pro studijní a pedagogickou 
činnost), doc. Ing. Leoš Vítek, Ph.D. (proděkan pro výzkum a doktorské studium)  
 
Zasedání bylo zahájeno v 10:00 hodin. 
 

Program: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3. Projednání návrhu na udělení Pamětních medailí FFÚ VŠE v Praze 
4. Projednání návrhu Strategického záměru FFÚ VŠE v Praze pro roky 2021-2025 
5. Schválení podmínek přijímacího řízení na FFÚ VŠE v Praze pro akademický rok 2022/2023 
5. Různé 
 
 
Ad 1) Předsedkyně AS FFÚ přivítala hosty a seznámila členy senátu s rozeslaným návrhem 
programu 95. zasedání. K programu neměl nikdo žádnou připomínku ani doplnění, 
předsedkyně senátu proto dala o programu hlasovat. 
 
Hlasování č. 1: 

„AS FFÚ VŠE v Praze schvaluje program zasedání AS FFÚ VŠE dne 15. 10. 2021.“ 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 
Ad 2) Předsedkyně senátu za zapisovatelku záznamu z 95. jednání AS FFÚ VŠE navrhla sebe, 
za ověřovatele navrhla senátora Libora Paveru. Jiné návrhy nezazněly. 
 
Hlasování č. 2: 

„AS FFÚ VŠE v Praze schvaluje zapisovatelkou záznamu z 95. zasedání AS FFÚ VŠE 
v Praze Savinu Finardi a ověřovatelem zápisu Libora Paveru.“ 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 



 
Ad 3) Předsedkyně senátu požádala děkana FFÚ VŠE v Praze, aby představil následující bod 

programu. Děkan doc. Mejzlík představil osobnosti, které jsou navrženy na udělení medailí 

FFÚ VŠE v Praze. Jedná se o následující osobnosti: Ing. Jiří Nekovář, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav 

Vostatek, CSc., prof. Ing. Rudolf Šlosár, PhD., doc. Ing. Jana Marková, CSc., prof. Ing. Miloš 

Tumpach, Ph.D., doc. Ing. Jan Doležal, CSc. 

Hlasování č. 3: 

„AS FFÚ VŠE v Praze schvaluje návrh děkana udělit medaili FFÚ VŠE v Praze navrženým 

osobnostem: Ing. Jiří Nekovář, Ph.D., prof. Ing. Jaroslav Vostatek, CSc., prof. Ing. Rudolf 

Šlosár, PhD., doc. Ing. Jana Marková, CSc., prof. Ing. Miloš Tumpach, Ph.D., 

doc. Ing. Jan Doležal, CSc.“ 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 

Ad 4) Předsedkyně senátu požádala děkana fakulty, aby představil senátorům Strategický 
záměr FFÚ VŠE pro roky 2021–2025. Děkan doc. Mejzlík členům AS FFÚ VŠE v Praze představil 
dva dokumenty fakulty: Hodnotící zprávu o vzdělávací, tvůrčí a s nimi souvisejících činnostech 
fakulty za období 9/2018 – 6/2021 a zejména podrobně Strategický záměr FFÚ VŠE v Praze pro 
roky 2021 – 2025. Proděkan doc. Vítek představil hlavní teze Strategického záměru. Prorektor 
prof. Musílek představil v této souvislosti hlavní teze Strategického záměru VŠE v Praze 
z oblasti hodnocení vědy a výzkumu s ohledem na národní trendy, zvyšování efektivity 
a kvality doktorského studia a posilování excelence výzkumu a internacionalizace doktorského 
studia. 
V diskusi vystoupil kromě děkana, proděkana a prorektora ještě senátor J. Witzany. 
 
Hlasování č. 4: 
 

„AS FFÚ VŠE v Praze schvaluje Strategický záměr FFÚ VŠE v Praze pro roky 2021 – 2025.“ 
 

Hlasování: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 
 
Ad 5) Předsedkyně senátu požádala děkana fakulty a příslušnou proděkanku o představení 
dalšího bodu. Děkan doc. Mejzlík představil senátorům podmínky přijímacího řízení do 
bakalářských a navazujících magisterských studijních programů a přítomné ujistil, že FFÚ bude 
preferovat prezenční formu přijímacích zkoušek, pokud to bude možné vzhledem 
k epidemiologické situaci v ČR. Proděkanka doc. Dvořáková doplnila informace děkana, 
zejména sdělila strukturu a počty přijímaných studentů do bakalářských a navazujících 
studijních programů.  
 
Hlasování č. 5: 
 

„AS FFÚ VŠE v Praze schvaluje podmínky přijímacího řízení do bakalářských, navazujících 
magisterských a doktorských studijních programů na FFÚ VŠE v Praze pro akademický rok 
2022/2023 v rozsahu, obsahu a způsobu provedení jako pro akademický rok 2021/2022.“  

 
Usnesení: 13-0-0 (pro-proti-zdržel se) 



 
V bodě Různé zazněly informace týkající se přípravy oslav 30. výročí existence samostatné FFÚ 
VŠE, připravované publikace a slavnostního večera v nuselském divadle, kde budou předány 
medaile FFÚ VŠE v Praze navrženým osobnostem. Děkan doc. Mejzlík senátorům sdělil své 
rozhodnutí kandidovat ve volbách na rektora VŠE.  
 

Zapsala: Savina Finardi, předsedkyně AS FFÚ VŠE 
Ověřil: Libor Pavera, člen AS FFÚ VŠE 

 


